
 

10)   Protokoll  Styrelsemöte 6 dec -2022              Hörby brukshundklubb 
 
Närvarande: Marie Nordgren, Ingrid Dahlström, Tove Strutz, Ingalill Lundberg, Gittan Dany 
                       Samt via Mobil: Gabrielle Svahn 
 

1. Mötet öppnades – av Marie Nordgrn 
2. Val av mötesordförande – valdes Marie Nordgren 
3. Val av protokollskrivare – valdes Gittan Dany 
4. Val av justerare – valdes Tove Strutz 
5. Fastställande av dagordningen – dagordningen godkändes 
6. Föregående protokoll – godkändes 
7. Ekonomi – Kassören redovisade ekonomin (bil.1) 
8. Inkommande post: 

a) Instagramkonto – Anna Hallbom har startat ett instagram konto men vill av personliga skäl  
Att någon annan tar över detta. Frågan bordlägges till medlemsmötet 10 dec-22 

b) Inköp utöver budgeterat skall informera till kassören i förtid  
 

9. Styrelsens ärenden för dagen: 
a) Vattenräkning – Frågan diskuterades 

 
b) Offert avseende renovering av klubbstugans baksida – Styrelsen har förgäves försökt få in 

offerter från olika företag, både vad gäller plåtfasad samt träfasad. En offert ang träfasad 
mottogs i april-22 och var på ca 120,000.- och en ang plåtfasad mottogs i dec-22 och var på 
ca 73,000  den sistnämnde var från TJ Byggnadsplåtslageri AB. Alternativen diskuterades. 

Beslutades – att anta offerten från TJ Byggnadsplåtslageri AB 
 
c) Enkätutvärdering till instruktörerna – Lotti Knutsson har skickat ut denna till berörda 

instruktörer och svar inväntas. 
 

d) Budgetgenomgång med föreslagen datum 7 dec kl. 12.00 – nästan alla hade förhinder och 
mötet gav Marie Nordgren och Ingrid Dahlström förtroendet att göra detta. 

 
e) Kontakt med SBK Centralt/SBK Distrikt – Kirsten Silow Örnberg som är Hörby BK:s kontakt 

kunde inte närvara på det extra insatta medlemsmötet 8dec-22 och detta flyttades därför på 
hennes inrådan till det ordinarie medlemsmötet 10dec-22. Efter mötet kommer Kirsten Silow 
Örnberg att återkoppla till distriktet. 

 
f) Information från Distriktet gavs avseende Ungdomsverksamhet 2023 – 2028 

 
g) Julklappar till instruktörer. 
Beslutades – gåvan ska bestå av vars en rostfri mugg med instruktörens namn ingraverat. 
        Gåvan utgår endast till de instruktörer som varit aktiva (dvs har hållit kurs) under 2022 
       HUG ombesörjer detta. 
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h) 1. Kurs Ulf Rud Olsson 
Beslutades – Ulf Rud Olsson är berättigad till en valfri kurs på Hörby BK eller en extern kurs hos     
valfri aktör och då gäller samma policy som för instruktörerna. Ingen tidsbegränsning är satt. 
       2. Ingalill Lundberg och Marie Nordgren har ansökt om att gå instruktörskurs i specialsök. 
      Kursen kostar 9,000/person – Ingalill L har både tävlat och redan hållit egen kurs och Marie N 
      Har under flera år tränat regelbundet. Från 2023 kommer tävlingsformen att bli officiell och vi  
      behöver utbildade instruktörer.  
Beslutades – Att bifalla Ingalill Lundbergs ansökan. 
- Tove Strutz tar över ordförandeposten i nedan fortsatta beslut. 
Beslutades – Att bifalla Marie Nordgrens ansökan 
 
Ordförande posten återgår till Marie Nordgren. 
 
i) Verisure – Ordförande informerar om larmet 
 
j) Information ang. detta 

     
k) Vem säger vad på medlemsmötet? – Önskemål om en uppdelning och detta får de som är 

med på mötet komma överens om. 
       

l) Ansvarig kontaktperson för HUG – Ingrid Dahlström har åtagit sig detta. 
        Beslutades – Styrelsen godkände detta 
 

m) Inköp av nya skyltar avseende rökförbud m.m –  
Beslutades – att inköpa 1 skylt med ”Rökförbud” 1 skylt med ”Rökning tillåten” och  
       1 skult med ”endast SBK-medlemmar” 
 
n) Beslutades – Att ändra ”namn” från sektorer till Kommittéer 

 
o) Beslutades – Köket blir en egen kommitté och Marie Nordgren är ansvarig/kontaktperson 

   
p) Slutbesiktning av bygglovet – frågan bordlägges till styrelsemötet 10 jan -23 

   
q) Malin Linge har ansökt om bidrag till Agility-SM -2023 (bil.2) 

        Beslutades – Att bifalla ansökan enligt gällande policy 
 

r) Monica Widh har framställt en önskan om att sponsra klubben med varor från sin butik mot 
att hennes företag får synas på klubbens hemsida (bil 3) 

Beslutades -  Att bifalla detta   
 
Mötet avslutas av Marie Nordgren  
 
Nästa Styrelsemöte är 10 jan 2023 kl 19.00 
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 Forts styrelsemötet 6 dec-2022 
 
 
 
   Vid protokollet    Gittan Dany              ……………………………………………….. 
 
 
  Ordförande  Marie Nordgren              …………………………………………………. 
 
 
  Justerare     Tove Strutz                       ……………………………………………………. 
 
 
 


